

2019年7月15日至8月31日為暑假，本校放假。

(一) K.1 新生適應班將於2019年8月29-30日舉行(星期四至五)

(二) 新學年開課日 (K.1) 2019年9月2日(星期一)

(三) 新學年開課日 (K.2 - K.3) 2019年9月3日(星期二)

* 詳情請參考校方已派發給家長的通告

**暑假期間，本園校務處(汀角路正校)辦公日期及時間如下(星期六及日除外):

2019年7月19日至8月26日 上午9時30至下午4時30分

** 有關2020-2021學年報讀K.1(適合2017年出生之幼兒報讀)事宜，

約於2019年9月中旬公佈招生詳情，請於2019年9月16日起瀏覽

本校網頁 www.rcktp.edu.hk

Our school summer vacation will be started from 15th July to 31st August, 2019.

(1) K.1 induction course will be held on 29th-30th August, 2019. (Thursday and Friday)

(2) K.1 school year 2019-2020 will be started on 2nd September, 2019. (Monday)

(3) K.2-K.3 school year 2019-2020 will be started on 3rd September, 2019. (Tuesday)

*Details please refer to the school notice distributed before.

**During our school summer vocation, our office hours (Main school at Ting Kok Road) are: 9:30 a.m. to 4:30 p.m. from 19th July to 26th August, 2019. (Except Saturday & Sunday)

***The details of K.1 application for the school year 2020-2021 (born in 2017) will be announced in the mid-September, 2019. Please visit our school website www.rcktp.edu.hk on 16th September, 2019 onwards.